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Betreft: Impact Verlaging mestproductieplafonds en Introductie afroming productierechten op mijn 

bedrijf 

 

Geachte heer/mevrouw, 

 

Op 31 mei jl. is de wijziging van de Meststoffenwet in verband met de maximale mestproductie ter 

internetconsultatie gegaan. Deze wijziging heeft een grote impact op mijn bedrijfsvoering. Ik vind het 

bijzonder spijtig dat er een onterechte relatie wordt gelegd tussen de productieplafonds en het 

toepassen van de derogatie en daaraan vervolgens ook afroming van productierechten bij overdracht 

wordt gekoppeld. Bovendien zit de varkenshouderij al jaren onder de geldende 

mestproductieplafonds en heeft al substantieel geleverd.  

Graag geef ik u middels deze brief, naast de inhoudelijke reactie die LTO en POV op de 

internetconsultatie gaat geven, een concreet beeld van de impact die deze voorgestelde wijziging 

heeft op mijn bedrijf. 

 

Ons bedrijf is een varkensbedrijf met 860 zeugen en 750 vleesvarkens. De vleesvarkens liggen op een 

huur locatie 

Voor het zeugen bedrijf heb ik voldoende productierechten maar voor de vleesvarkens leasen we elk 

jaar de productierechten. Dit omdat we de locatie ook huren en hierbij niet de zekerheid hebben dat 

dit blijft doorlopen. we huren de locatie nu al 7 jaar, we zijn daarom wel van plan de rechten te 

kopen maar deze zijn op dit moment niet te koop.  

Dit komt doordat de verkopers nu in een positie zitten waarbij de prijzen oplopen en ze weten dat de 

kopers de rechten toch moeten hebben. Hier komt nog eens bij dat de overheid een hoger bedrag 

voor de rechten betaald als wat de marktwaarde was voordat de overheid rechten ging opkopen. 

  

De mest van de vleesvarkens gaat naar een verwerker en wordt hierbij helemaal verwerkt, de dikke 

fractie wordt afgezet naar het buitenland hierdoor dragen deze dieren niet bij aan het 

mestoverschot.  

 

Ook wordt er in het systeem van productie rechten geen rekening gehouden met de fosfaten die een 

bedrijf gebruikt. Wij zijn al jaren bezig om de fosfaat efficiëntie zo hoog mogelijk te krijgen. Dit doen 

we door voer aan te bieden waarvan de varkens zo veel mogelijk fosfaat kunnen benutten en te 

fokken op dieren die een lage voer conversie hebben en waarbij zo min mogelijk uitval is. Ik moet 

evenveel productie rechten hebben als mensen met een lage fosfaat efficiëntie.  

 



Hopende u hiermee van voldoende informatie te hebben voorzien. 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Gertjan van der Doelen. 


